
Zápis z konference ČMGS 
z 21.3.2015 v Jabloňově u Velkého Meziříčí 

1/ Úvod 

Prezident ČMGS Tomáš Navrátil zahájil konferenci ČMGS v 9:28 hod po obdržení informace o počtu 
delegátů. 

2/ Volba mandátové komise a volba pracovního předsednictva 

Návrh mandátové komise ve složení: Nečekal F., Vymazal M., Dočkal L. 

Pro 29 Zdrželo se 1 Proti 0 
Mandátová komise zvolena 

Návrh prezidia na pracovní předsednictvo konference: Navrátil T., Vítek A., Ječný M. 

Pro 30 Zdrželo se 0 Proti 0 
Pracovní předsednictvo zvoleno 

3/ Zpráva mandátové komise 

ČMGS sdružuje ke dni konference celkem 33 členů, na konferenci je 30 přítomno, tedy 91% ní účast. 
Konference je usnášeníschopná.        /nutná účast 2/3 všech členů = 22/ 

 Nadpoloviční většinu hlasů tvoří 16 hlasů 
 Dvoutřetinovou většinu pak  21 hlasů 
 Tříčtvrtinovou většinu pak  23 hlasů 

4/ Schválení programu konference 

Návrhy na doplnění programu konference: (schvaluje se ¾ většinou) 

a) Navrátil T. 

 rozšířit bod 5 místo původního „Volba návrhové komise“ na „Volba návrhové a volební komise“ 

Hlasování o návrhu: 

Pro 30 Zdrželo se 0 Proti 0 
Návrh byl přijat. 

Schvalování programu konference navrženého prezidiem ČMGS včetně schválených změn. 

Pro 30 Zdrželo se 0 Proti 0 
Program konference byl přijat. 

5/ Volba návrhové a volební komise 

Volba návrhové komise ve složení: Šlapák M., Řehák J., Doležel I. 

Pro 30 Zdrželo se 0 Proti 0 
Návrhová komise zvolena 



Volba volební komise ve složení: Sofka D., Doležel R., Handlová S. 

Pro 28 Zdrželo se 2 Proti 0 
Volební komise zvolena 

6/ Informace o přijetí nových členů ČMGS a vyloučení neaktivních členů ČMGS v roce 
2014 

 Klub MGC Hády Brno zrušil na vlastní žádost dne  členství v ČMGS 

 Klub DGK Louny zrušil na vlastní žádost dne 5.2.2015 členství v ČMGS 

 Klub MGC Opava zrušil na vlastní žádost dne 3.3.2015 členství v ČMGS 

 Klub MG České údolí Plzeň zrušil na vlastní žádost dne 3.3.2015 členství v ČMGS 

 V roce 2014 přijalo prezidium do ČMGS na základě písemné žádosti a po splnění všech náležitostí 
dle stanov nového člena TJ Náměšť nad Oslavou 

7/ Kontrola usnesení Konference 2014 

Sekretář ČMGS Michal Šlapák přednesl kontrolu usnesení Konference 2014: 

1/K/2014 Na základě požadavku klubů zaslaných do 30.4.2014, prezidium ČMGS projedná 
centrální tisk skórkaret a jejich distribuci klubům. 
 k 30.4.2014 obdrženy odpovědi celkem od 11 klubů, předběžný zájem projevily 4 kluby 

v celkovém objemu 1000 ks skórkaret. Na základě uvedených skutečností se prezidium 
rozhodlo, že skórkarty centrálně objednávat nebude 

Na závěr tohoto bodu bylo konstatováno, že všechny body z Usnesení konference 2014 byly splněny 

8/ Zpráva o činnosti ČMGS v roce 2014 

Prezident ČMGS Tomáš Navrátil přednesl zprávu o činnosti ČMGS za rok 2014. (viz příloha č.1 zápisu) 

Vedoucí reprezentace Martin Ječný seznámil konferenci s výsledky reprezentace v roce 2014. (viz příloha 
č.2 zápisu) 

Diskuse k tématu: 

 Tománek M. – poděkování prezidiu za zajištění financování ČMGS 

Schvalování Zprávy o činnosti ČMGS v roce 2014. 

Pro 30 Zdrželo se 0 Proti 0 
Zpráva byla schválena. 

  



9/ Zpráva o hospodaření v roce 2014 a její schválení 

Viceprezident ČMGS Aleš Vítek přednesl „Zprávu o hospodaření v roce 2014“. 

… 

Zpráva o hospodaření v roce 2014 je součástí zápisu jako Příloha č.3 

Schvalování Zprávy o hospodaření v roce 2014 (schvaluje se ¾ většinou) 

Pro 30 Zdrželo se 0 Proti 0 
Zpráva byla schválena. 

10/ Zpráva STK 2014 

Předseda STK Jan Metyš přednesl zprávu STK 2014, zprávu komise rozhodčích, antidopingové komise. 
Informoval plénum o vyvěšení Zápisů ze schůzí STK za předcházející období na webu ČMGS. Zpráva STK 
za rok 2014 je součástí zápisu jako Příloha č.4 

11/ Zpráva TMK 2014 

Zpráva TMK byla přednesena prezidentem ČMGS Tomášem Navrátilem v rámci zprávy o činnosti prezidia 
ČMGS 

12/ Zpráva KRK za rok 2014 

Předseda KRK Ivan Doležel přednesl zprávu KRK 2014. Zpráva je pak součástí zápisu jako Příloha č.5 

Schvalování Zprávy KRK za rok 2014 (schvaluje se ¾ většinou) 

Pro 27 Zdrželo se 3 Proti 0 
Zpráva byla schválena. 

13/ Volba prezidia na období 2015-2016 

Prezidium ČMGS prostřednictvím svého prezidenta navrhlo konferenci složení prezidia na období 
2015-2016, jmenovitě: 

 Tomáš Navrátil, Aleš Vítek, Vít Gerža, Martin Ječný, Michal Šlapák 

Žádné další kandidátní listiny nebyly volební komisi předloženy 

Před hlasováním o navržených kandidátkách nutno stanovit počet členů prezidia na další období: 

a) Sofka D. 

návrh počet členů prezidia 5 

Pro 28 Zdrželo se 0 Proti 0 
Návrh byl přijat. 

Volba prezidia: kandidátka Tomáš Navrátil, Aleš Vítek, Vít Gerža, Martin Ječný, Michal Šlapák 

Pro 27 Zdrželo se 1 Proti 0 
Kandidáti zvoleni. 



14/ Volba KRK na období 2015-2016 

Prostřednictvím prezidenta ČMGS navrženi konferenci kandidáti KRK na období 2015-2016, jmenovitě: 

 Ivan Doležel, Libor Vančura, Dušan Sofka 

Žádní další kandidáti nepředložili volební komisi svou kandidaturu 

Volba členů KRK: 

Ivan Doležel: 

Pro 27 Zdrželo se 1 Proti 0 
Kandidát zvolen. 

Libor Vančura: 

Pro 27 Zdrželo se 1 Proti 1 
Kandidát zvolen. 

Dušan Sofka: 

Pro 28 Zdrželo se 1 Proti 0 
Kandidát zvolen. 

15/ Zpráva volební komise 

Konference zvolila nové prezidium ve složení: 
Tomáš Navrátil, Aleš Vítek, Vít Gerža, Martin Ječný, Michal Šlapák 

Konference zvolila novu KRK ve složení: 
Ivan Doležel, Dušan Sofka, Libor Vančura 

16/ Návrh rozpočtu ČMGS pro rok 2015 

Viceprezident ČMGS Aleš Vítek přednesl návrh rozpočtu pro rok 2015. 

… 

Diskuse k tématu: 

 Tománek M. – vyčlenění částky 25 000 Kč na ProAm turnaj Ostrava 2015 

RE: Vítek A. – náklady na turnaj by byly pokryty z položky dotace ČOV 

 Doležel I. – návrh na čerpání dotací ČOV na mládež: Nově registrovaný „mládežník“ po odehrání 3 oficiálních turnajů 
by obdržel příspěvek na vybavení ve výši 1 000 až 1 500 Kč (stanovit jednotně) pro roky 2015 – 2017 

Návrhy na úpravu Návrhu rozpočtu ČMGS pro rok 2015: (schvaluje se ¾ většinou) 

a) Doležel I. 

Na základě doporučení KRK návrh na přidání výdajové položky „Vyplacení odměny prezidiu ČMGS za rok 
2014“ ve výši 65 247 Kč. 

Protinávrh Doležel R. 

Přejmenovat výdajovou položku rozpočtu „Odměna prezidium /12% ze získaných dotací/“ na „Odměna 
prezidium“, dále pak navýšení této položky na částku 200 000 Kč a zvýšení příjmové položky rozpočtu 
„Dotace ČUS, MŠMT, ČOV“ na částku 1 168 000 Kč 



Hlasování o protinávrhu: 

Pro 24 Zdrželo se 6 Proti 0 
Protinávrh byl přijat, o návrhu nebylo 
hlasováno. 

Schvalování Návrhu rozpočtu ČMGS pro rok 2015 včetně schválených změn: (schvaluje se ¾ většinou) 

Pro 28 Zdrželo se 2 Proti 0 
Návrh rozpočtu ČMGS 2015 byl přijat. 

Schválený rozpočet ČMGS pro rok 2015 je součástí zápisu jako Příloha č.6 

17/ Zpráva o doplňcích, opravách SŘ a opravách pravidel pro rok 2015 

Nově zvolený předseda STK Vít Gerža přednesl zprávu o doplňcích a opravách SŘ. 

Plénum se usneslo předkládané návrhy STK schvalovat dle tematických celků, jichž se jednotlivé změny 
dotýkají. 

Schvalování Doplňků SŘ: (schvaluje se ¾ většinou) 

Pro 28 Zdrželo se 0 Proti 2 

Doplňky SŘ byly přijaty. 

Schvalování změn SŘ, s platností od 1.1.2015: (schvaluje se ¾ většinou) 

Úprava SŘ, Příloha č.9, část 1 

Pro 15 Zdrželo se 2 Proti 13 

Změna SŘ nebyla přijata. 

Úprava SŘ, Příloha č.9, část 3 

Pro 29 Zdrželo se 1 Proti 0 
Změna SŘ byla přijata. 

Úprava SŘ, Příloha č.9, část 5 

Pro 22 Zdrželo se 2 Proti 5 
Změna SŘ nebyla přijata. 

Úprava SŘ, § 37 

Pro 26 Zdrželo se 2 Proti 1 
Změna SŘ byla přijata. 

Úprava SŘ, § 6.2.1. ,§ 6.2.2. a § 6.1.2.(první odstavec návrhu) 

Pro 27 Zdrželo se 0 Proti 3 
Změna SŘ byla přijata. 

Úprava SŘ, § 15 

Pro 29 Zdrželo se 0 Proti 0 
Změna SŘ byla přijata. 



Úprava SŘ, § 6.2.4. 

Pro 30 Zdrželo se 0 Proti 0 
Změna SŘ byla přijata. 

Úprava SŘ, § 6.1.2. (druhý odstavec návrhu) 

Pro 15 Zdrželo se 5 Proti 7 
Změna SŘ nebyla přijata. 

Schvalování změn SŘ, s platností od 1.8.2015: (schvaluje se ¾ většinou) 

Úprava SŘ, které směřují k systému „škrtání“ (místo systému „náhradníka“) a zvýhodnění 
družstev s mládežníky ve smíšených ligách, tzv. „německý model“ 

Pro 16 Zdrželo se 5 Proti 8 
Změna SŘ nebyla přijata. 

Úprava SŘ vedoucí ke změně počtu účastníků extraligy, počtu členů v družstvech v extralize 
a k zavedení baráže o účast v extralize 

Pro 25 Zdrželo se 3 Proti 1 
Fischer R. – požadavek na opakování hlasování pro zmatečnost z důvodu nepřesného přednesení 
znění úpravy SŘ před hlasováním. 
Hlasování o námitce: 

Pro 13 Zdrželo se 3 Proti 13 
Námitka nebyla přijata, změna SŘ byla přijata. 

18/ Schválení úprav pravidel pro certifikaci sportovních minigolfových hřišť 

Prezident ČMGS Tomáš Navrátil přednesl návrh na úpravu pravidel pro certifikaci sportovních 
minigolfových hřišť. 

a) poplatek za dočasnou certifikaci na jeden turnaj (50% částky za certifikaci) 
b) doplatek dočasné certifikace na certifikaci úplnou (50% částky za certifikaci) 
c) poplatek za certifikované hřiště, přestěhované na jiné místo (50% částky za certifikaci) 

Schvalování změn pravidel pro certifikaci sportovních minigolfových hřišť: 

Pro 29 Zdrželo se 1 Proti 0 

Změny pravidel byly přijaty. 

19/ Návrh Termínové listiny na rok 2015 

Prezident ČMGS Tomáš Navrátil přednesl návrh termínové listiny na rok 2015 

Pro 28 Zdrželo se 2 Proti 0 

Na závěr tohoto bodu bylo konstatováno, že schvalování Termínové listiny jako dokumentu patří 
do kompetencí pouze prezidia ČMGS a na jednání konference bude zařazeno pouze v případě, že někdo 
z členů ČMGS napadne toto schválení. 

  



20/ Změna názvu ČMGS v souladu s NOZ a úprava adresy sídla ČMGS 

Prezident ČMGS Tomáš Navrátil přednesl návrh na změnu názvu z Český minigolfový svaz, o.s. na Český 
minigolfový svaz, z.s., aby bylo v souladu s NOZ, a zároveň navrhl úpravu adresy zapsané v rejstříku na: 
Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 – Břevnov 

Hlasování o návrhu: (schvaluje se ¾ většinou) 

Pro 26 Zdrželo se 0 Proti 0 
Návrh byl přijat. 

21/ Diskuse 
 Navrátil T. – Úkol 1/K/2015: Konference zavazuje prezidium ČMGS k úpravě stanov v souladu s NOZ tak, aby byl předložen 

ke schválení na konferenci 2016 

 Tománek M. – nezávazný průzkum mezi kluby na uspořádání turnajů „pro veřejnost“, ze kterých by vzešli účastníci ProAm 
turnaje Ostrava 2015 (před MEJ Ostrava 2015) – z na konferenci zúčastněných klubů jich 10 potvrdilo zapojení se do projektu. 

 Fischer R. – přednesl návrh na úpravu SŘ (Přiblížení ligových soutěží co do počtu odehraných turnajů, tak i do počtu členů 
družstev), který podal klub DG Fortuna Radotín na STK, která tento návrh zamítla. 
RE Gerža V. – návrhy na úpravu SŘ může konferenci předkládat pouze STK, přednesl odůvodnění rozhodnutí STK, která výše 

uvedený návrh zamítla. Dále pak přislíbil za STK lepší komunikaci ke klubům, co do vyjádření se k zaslaným podnětům na STK 

 Nečekal F. – informoval o přidělení pořádání SEM 2017 do Chebu a odeslané kandidatuře na JEM 2018 na WMF 

prostřednictvím prezidia ČMGS 

22/ Usnesení z konference 

Předseda návrhové komise Michal Šlapák přednesl návrh na usnesení z konference 2015. 

Schvalování Usnesení z konference 

Pro 25 Zdrželo se 2 Proti 0 
Usnesení bylo přijato. 

Usnesení konference je součástí zápisu jako Příloha č.7 

23/ Závěr 

Předsedající Tomáš Navrátil ukončil v 16:06 hod jednání konference. 

Zapsal: Michal Šlapák 

Za pracovní předsednictvo konference ČMGS ověřil: Tomáš Navrátil 
    Aleš Vítek 
    Jan Metyš 
Jabloňov u Velkého Meziříčí 21.3.2015 

Přílohy: 
1. Zpráva o činnosti ČMGS za rok 2014 
2. Zpráva o výsledcích reprezentace za rok 2014 
3. Zpráva o hospodaření ČMGS za rok 2014 
4. Zpráva STK ČMGS za rok 2014 
5. Zpráva KRK ČMGS za rok 2014 
6. Návrh na rozpočet ČMGS 2015 
7. Usnesení z konference 2015 



Pozn.: u hlasování, pokud není uvedeno jinak, se schvaluje nadpoloviční většinou 


